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Vergadering Commissie  Algemene Zaken  d.d. 11 oktober 2016 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig 
 

Stijn van den Brekel (voorzitter), Antoon van Baal (PvdA), Deborah 
Eikelenboom (SP), Mark van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), Piet Poos 
(CDA), Bert Schellekens (Lijst Riel-Goirle), Johan Swaans (VVD) 
Burgemeester Van Stappershoef en wethouder Theo van der Heijden. 

Afwezig (met kennisgeving) Marije de Groot-Haen (CDA) , Willem Couwenberg (Lijst 
Couwenberg), wethouder Marijo Immink 

 
Deze vergadering kunt u beluisteren op: https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-
Zaken/2016/11-oktober/20:30 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. 
 

2. Raadsvoorstel Instellen BI-zone/Ons Tijvoort 
 
Standpunten fracties: 
LRG Vindt dit passen in de participatiesamenleving. Is een volgende BIZ zone afhankelijk van 

initiatieven uit de markt, of voert de gemeente hier actief beleid op? 
PAG Vindt het zeer bij de tijd passen dat de grens tussen overheid en maatschappij 

verdwijnt. Juicht het toe dat dit initiatief ontstaat. De overheid zit in de beleidscoalitie 
om een aantal zaken te waarborgen. Met betrekking tot cameratoezicht maakt men 
zich zorgen over privacyaspecten.  
Er komt een onderzoek naar hoe we het cameratoezicht mogelijk kunnen maken. 
Cameratoezicht wordt als een groot project benoemd in het plan van aanpak. Vraagt 
om de privacy-overwegingen te borgen. In dat geval niets dan lof.  

VVD De VVD vindt dit een prima ontwikkeling. Veiligheid is een taak van de overheid. Maar 
als men er privaat meer aan wil laten doen, dan is dat een goede zaak. 
Door deze constructie worden free riders uitgesloten. 

SP De Bedrijfsinvesteringszone kennen we uit het centrum. In Tijvoort zijn het vooral 
taken voor de overheid, als het gaat om veiligheid en onderhoud openbare ruimte. 
In het programma van uitvoering staat iets over cameratoezicht en kentekenregistratie. 
Hoe is dat geregeld? Hoe is de verbetering van de bereikbaarheid geregeld? 
Sluit zich aan bij de zorgen over privacy van PAG.  
Camera's ziet de SP als schijnveiligheid. Een ondernemer mag daar zelf voor kiezen om 
te investeren. Maar andere ondernemers moeten er niet toe verplicht worden. 

 
Advies van de commissie: Op verzoek van de SP wordt dit voorstel een B-stuk. 
 
 

3. Raadsvoorstel opdrachtbevestiging accountantscontrole 2016 
 
Standpunten fracties: 
PAG Het is nog onduidelijk wat we de accountant aanvullend moeten laten onderzoeken. 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Algemene-Zaken/2016/11-oktober/20:30
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CDA Heeft nog een suggestie om de accountant apart te rapporteren over logische 
toegangsbeveiliging of de slag over de functiescheiding is gedaan zoals we willen en 
hierbij ook privacyaspecten voldoende zijn gewaarborgd. 

VVD Als voorzitter van het audit-comité geeft hij aan dat de opdrachtbevestiging niets 
anders is dan het afgelopen jaar. Het is het laatste jaar van het contract.  
Adviseer de raad om hier mee in te stemmen.  

PvdA Herhaalt de suggestie dat gekeken kan worden naar de rechtmatigheid van 
bestedingen in het sociaal domein. Er zijn heel veel relaties aangegaan met allerlei 
dienstverleners in het sociale domein. Is dat allemaal correct verlopen? 

 
Afspraken en toezeggingen: 
Geconcludeerd wordt dat er drie onderwerpen zijn benoemd:  

• Vennootschapsbelasting (Vpb)  
• Rechtmatigheid uitgaven sociaal domein 
• Logische toegangsbeveiliging 

De griffier overlegt dit met de accountant. Op basis daarvan wordt een definitief raadsvoorstel opgesteld 
dat via het audit-comité wordt toegestuurd naar de raad. 
 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan als A-stuk naar de raadsvergadering. 
 
4.  Raadsvoorstel aanbesteding accountantscontrole 2017-2018 
 
Standpunten fracties: 
CDA Er ligt een programma van eisen. Dat is beoordeeld als lid van het audit-comité en als 

lid van de overkoepelende commissie van de drie gemeenten. Een aantal kantoren is 
niet voornemens om in te schrijven op deze offerte. Als de grote accountantkantoren 
afhaken krijgen we een kleinere partner. 

 
Advies van de commissie: het raadsvoorstel kan voorlopig als B-stuk naar de raadsvergadering. 
 
 
5. Intergemeentelijke samenwerking  
Burgemeester Mark van Stappershoef geeft aan dat Marcel Boogers namens de Rekenkamercommissie 
op 7 september een terugkoppeling over het rekenkameronderzoek naar samenwerking heeft gegeven. 
Door de raad is nog geen besluit genomen over dit rapport. De burgemeester vraagt of het niet verstandig 
is om als Goirlese raad, voordat we met beide andere gemeenten aan tafel zitten, eens van gedachten te 
wisselen. 
Bert Schellekens vindt het zeker gezien de rapportage van 7 september belangrijk om vooraf na te 
denken. De samenwerking is randvoorwaardelijk om onze zelfstandigheid in stand te houden. 
Piet Poos geeft aan dat de organische groei geen goede manier is om te komen waar je wilt zijn. Dat is ad 
hoc beleid. Zou graag duidelijker kaders en richting aan willen geven. Vanuit dit uitgangspunt kunnen we 
een discussie voeren met de andere raden. 
Johan Swaans geeft aan dat zijn fractie vindt dat het breder gedragen moet worden dan alleen door de 
fractievoorzitters in AZ. 
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Antoon van Baal vindt dat de raad er goed aan zou doen om zich meer te profileren vanuit een positieve 
insteek. Het zou fijn zijn als we als gemeenteraad samen een aantal ankerpunten kunnen kiezen. We 
moeten ook goed de omgeving in de gaten houden. 
Deborah Eikelenboom omarmt het idee van de burgemeester om wat meer duidelijkheid te scheppen. 
We zouden meer moeten inzoomen wat de kaders nu voor de praktijk betekenen. Wellicht moeten er wat 
praktijkvoorbeelden gebruikt worden. 
Mark van Oosterwijk ondersteunt het pleidooi van de burgemeester. Het is wel loslaten van wat we 
eerder hebben afgesproken. Voor de organische groei is ooit bewust gekozen door de gemeenteraad. Het 
is wel verstandig als de raad daar eerst een uitspraak over doet. Daarmee zouden we ook voor een deel 
tegemoet komen aan de vragen uit de provincie. Hij betwijfelt of de andere gemeenteraden voor dezelfde 
zaken de handen op elkaar krijgen. 
Piet Poos vindt het wel goed om eerst voor onszelf de keuze te maken. 
Mark van Oosterwijk geeft aan dat we al hebben gekozen voor deze partners. Daar is niet echt ruimte 
voor een andere partner. 
Bert Schellekens geeft aan dat er een keus is gemaakt voor samenwerking met twee gemeenten. Hij 
twijfelt ook over de stappen die de andere raden willen zetten. Ook die keuze is niet voor de eeuwigheid, 
al is het speelveld al wel aardig verdeeld. Eerst moeten we kijken naar wat wij zelf willen. 
Johan Swaans onderstreept het verhaal van de heer Van Oosterwijk. De piketpaaltjes die destijds zijn 
geslagen, zien er anders uit dan wat door de provincie wordt bepleit. 
Burgemeester Mark van Stappershoef geeft aan dat hij niet over intensiveren gehad, maar wel wat meer 
normeren, structuur geven. Organische groei kan alle kanten uit. Nu wordt er van alles opgepakt om de  
efficiency te verhogen. Het moet wel in balans zijn met andere doelstellingen. Dat is ingewikkeld om te 
formuleren, maar nu is er een open einde. Het hoeft elkaar niet te bijten.  
De vraag is hoe we dit gaan doen. Zouden een aantal raadsleden hier voorwerk in moeten doen? 
Bert Schellekens stelt voor om dit te doen met de 4 mensen die al afgevaardigd zijn voor het overleg met 
de 2 andere gemeenten. 
Burgemeester Mark van Stappershoef stelt voor de de griffier een voorstelletje maakt. 
Op 3 oktober hebben de 3 MT's elkaar ontmoet. Daarin is afgesproken dat ieder MT lid aangeeft welke 
successen er zijn geboekt en welke projecten er in de toekomst gaan komen.  
 
6. Raadsinformatie notitie "burgerinitiatieven - de inwoner aan zet!" 
Mevrouw Eikelenboom vindt het een positief verslag. Voorkomen moet worden dat burgers gefrustreerd 
raken. De aanvraag van subsidie is een lastig traject. Er is wel eens gesuggereerd om met waardecheques 
te komen. Iets actiever naar inwoners toe, dat zou een goede insteek zijn. 
Piet Poos ondersteunt het stuk. De gemeente moet hier een pro actieve aanpak in hebben om 
burgerinitiatieven te ondersteunen. 
Bert Schellekens vindt dit een heel positief stuk. Ook goed dat de gemeente naar zichzelf kijkt. Onder 
conclusies en adviezen wordt voorgesteld een coördinator aan te stellen en richtlijnen op te stellen. Laat 
dit alstublieft niet leiden tot nieuwe regels, nieuwe normen en dus nieuwe drempels. 
Voor medewerkers wordt onzekerheid en werkdruk benoemd als een drempel om niet aan initiatieven te 
werken. Deze drempels moeten zo snel mogelijk worden weggenomen. 
Wethouder Theo van der Heijden geeft aan dat één aanspreekpunt kan helpen om burgers niet 
gefrustreerd te laten worden. Er moet een positieve insteek zijn om burgerinitiatieven meer mogelijk te 
maken. 
Het is niet de bedoeling een nieuw keurslijf te creëren.  
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Mark van Oosterwijk geeft aan dat er een ontwikkeling is naar doe-democratie. Daar nemen mensen 
initiatief om in hun eigen omgeving initiatieven te ontplooien. Het is wel belangrijk om ook na te denken 
hoe wij als raad het gesprek met burgers in plaats van over burgers op gang brengen.  
Deborah Eikelenboom geeft aan dat de SP graag een stapje verder wil gaan door waardecheques voor 
burgerinitiatieven ter beschikking te stellen. 
Wethouder Theo van der Heijden stelt voor dat dit in de begroting opgenomen zou moeten worden. We 
hebben het bruisfonds en andere subsidies. 
 

7. Verslag commissie Algemene Zaken van  7 september  2016 
Het verslag wordt vastgesteld. De toezeggingenlijst wordt doorgenomen. 
 
8. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders.  
Er zijn geen inlichtingen. 
 
9. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Er zijn geen vragen. 
 

10. Stukken ter kennisname.  
Er zijn geen opmerkingen bij de stukken ter kennisname.  
 

11. Rondvraag 
Johan Swaans geeft aan dat de VVD fractie zich in de laatste raadsvergadering heeft geërgerd dat door 
een fractie een stuk als enige als A-stuk had geagendeerd. Vervolgens is in de vergadering het standpunt 
uit de commissie herhaald en voerden andere fracties toen ook weer het woord. Wil aan de andere 
fractievoorzitters vragen om te kijken of we dit in de toekomst kunnen voorkomen. Dit werkt alleen maar 
vertragend.  
 
De voorzitter sluit de vergadering om  21.55 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken 
van de gemeente Goirle in haar vergadering van 23 november 2016.  
 
De voorzitter,     de griffier,   
  



 

 

 

 
Toezeggingenlijst Commissie AZ 
 
nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoeningdatum Wijze afdoening 

1 25-5-2016 PvdA geeft aan dat Tilburg een fair trade 
gemeente is en vraagt naar het beleid 
van de gemeente Goirle hieromtrent. 

Burgemeester 
Machteld 
Rijsdorp 

 Om te komen tot een fair trade gemeente, heeft de 
gemeente is (in Tilburg) een (arbeidsintensief) traject 
opgezet met de middenstand, horeca etc.. De 
gemeente Goirle heeft geen middelen / specifiek 
beleid hieromtrent. Wij zullen ook bij de gemeenten 
Hilvarenbeek en Oisterwijk nagaan of en zo ja wat 
evt. in samenwerking kan worden opgepakt. 

2 24 november 
2015 

Tarieven BIZ: In de loop van 2016 met 
het bestuur van de BIZ en de 
centrummanager te kijken naar de 
effecten van de BIZ. 
 

Wethouder Van 
der Heijden 

oktober 2016 Het evaluatiegesprek met de centrummanager is 
gepland op 27 oktober 2016. 

 
 


